
OBČINSKI KOMITE ZKS

Osnovne organizacije še vedno premalo odločne
pri spreminjanju razmer in akcij

O tem kako se organizirati in katerim
vprašanjem je potrebno nameniti v vrstah
zveze komunistov osrednji poudarek, ko
se pogovarjamo o nalogah na podlagi
usmeritev resolucije 10. kongresa ZKS, je
bilo na zadnji seji občinskega komiteja na-
menjenih največ besed. Pa ne samo besed,
tudi odločnosti. in pripravljenosti! Sam do-
kument resolucije 10. kongresa je bil dan
šele na mizo, sicer pa so člani komiteja
poslušali uvodno informacijo sekretarja
OK ZKS Bojana Simoniča. Le-ta je med
drugim izpostavil predvsem zaostrene po-
goje gospodarjenja v katerih se odvijajo
naše razvojne usmeritve in jih spremljata
tako bistveno manjši izvoz od načrtovane-
ga kot pojavi izplačevanja višjih OD od
rasti dohodka, zaostajanje družbenih de-
javnosti na področju razporejanja dohodka
in osebnih dohodkov, do še vedno nezado-
voljivih investicijskih vlaganj . . . V takš-
nih razmerah pa žal tudi osnovne organiza-
cije ZK še niso opora v akciji za spreminja-
nje razmer in vse premalo jf čutiti v teh
okoljih odgovorov na vprašanje, kaj je os-
novna organizacija pravzaprav storila za
smelejše razvojne opredelitve. Zdi se, kot
da se ponekod v združenem delu pravza-
prav duši ustvarjalna klima, da je preveč
zadovoljevanja ob obstoječem stanju, kar
navsezadnje pomeni, da bo marsikje po-
trebno zaostriti akcijo, ko so v ospredju
razvojna vprašanja. V dopolnilnih infor-
macijah je bilo prav tako opozorjeno na
premajhno povezanost in usklajevanje ta-
ko članov komiteja kot tudi sekretarjev
posameznih osnovnih organizacij. Še vse
premalo pozornosti pa namenjamo tudi
idejnopolitičnemu usposabljanju kot tudi
medsebojnemu informiranju ter zagotav-
ljanju kadrovskih usmeritev.

Temu je sledila vsestranska razprava.
Člani komiteia so si bili enotni. da eradivo

in naloge komunistov po 10. kongresu v
občini Ljubljana Vič-Rudnik v celoti ne
zadevajo aktivnosti glede na specifičen po-
ložaj razmer v občini, kar pomeni, da ga
bo za »uporabo« potrebno še dodelati,
odnosno, kar je bil tudi sklep - pripraviti
je potrebno konkreten akcijski program,
ki bo pravzaprav »opomnik« za uresniče-
vanje kongresnih sklepov v vsakodnevnem
življenju občinske organizacije ZK.

Nedvomno se bo potrebno za izpeljavo
teh nalog dobro organizirati. To pa pome-
ni, da morajo biti tesnejši in operativnejši
odnosi med kotnitejem in osnovnimi orga-
nizacijami, sprejeti dogovori pa bolj obve-
zujoči. Da je temu tako, je podal lep pri-
mer član komiteja, ki je »zadolžen« za
KIG, a se tamkajšnjemu sekretarju ni zde-
lo pomembno opozoriti ga na težave in
zaplete o katerih se tamkajšnji komunisti
pogovarjajo, češ, saj pri nas se ne dogaja
nič. . -

Ob ocenjevanju gospodarskih razmer so
se ponovno potrdile ocene, da nekaj OZD
še vedno stopica na mestu, še vse premalo
je smelejših razvojnih programov pa tudi s
kadrovskimi rešitvami ne moremo biti
vedno zadovoljni. Ve se kdo je odgovoren
v OZD za plan in njegovo uresničevanje, a
zdi se da je sprenevedanja ob oceni takšnih
situacij še vedno precej. Precej kritike je
bilo namenjene tudi vprašanjem uveljav-
ljanja ekonomskih zakonitosti oziroma te-
mu, da še vedno ne vemo kaj pod to
uvrščamo in razumevamo kot tudi vse bolj
razraščenim pojavom nespoštovanja spre-
jetega. Po številu zakonov in predpisov se
najbrže uvrščamo v sam svetovni vrh, kar
pomeni, da je nujno potrebno tudi preko
delegatskega sistema zahtevati poenostavi-
tev postopkov pa tudi predpisov. Tam,

kjer pa to lahko že naredimo, pa je potreb-
no k temu pristopiti nemudoma. Predlog-
žal ne prvič - je bil dan za poenostavitev
postopkov pri pridobivanju gradbenih do-
voljenj. Skrajni čas pa je tudi za doslednej-
šo razmejitev, če to lahko tako imenuje-
mo, med politiko in gospodarstvom saj se
zdi, da je tega prepletanja ob sedanjem
razreševanjuvse preveč. Razprava se je
dotaknila tudi uvedbe četrtega ljubljanske-
ga samoprispevka in ponovno so razprav-
ljalci osvežili pobudo iz letne programske
konference, da bi vsekakor v ta program
kazalo vključiti tudi perečo probtematiko
razreševanja srednjega usmerjenega izo-
braževanja v Ljubljani, pa tudi raziskova-
nja. To je pravzaprav tudi upoštevanje
predlogov mlade generacije do katerega
tudi ZK nosi moralno odgovornost.

Pereče gospodarske težave so in morajo
biti s smelejšim razvojnim pogledom v ju-
trišnji dan - gibalo akcije Zveze komuni-
stov tudi v občini, da premakne kolo raz-
voja naprej. A vendarle bo potrebno mno-
go in marsikaj storiti tudi za večjo vpliv-
nost ZK pa tudi za njen večji ugled. Ta v
sedanjih razmerah ni najboljši, zavedati pa
se velja, da prav od Zveze komunistov
mnogo pričakujejo vsi, to pa pomeni, da
bo z večjo učinkovitostjo znotraj njenih
vrst, z večjo odgovornostjo ter z dosledno
akcijo temelječo na sklepih 10. kongresa
ZKS moč veliko narediti tudi za boljši
jutrišnji dan v naši družbenopolitični skup-
nosti. , .

Člani komiteja so v svoji razpravi to
izpričali in naj strnemo ta zapis z mislijo
enega izmed razpravljalcev - za vse te
sklepe je potrebno iti v Zvezi komunistov
v boj na vseh frontah s slehernim svojim
članom!


